

Produkte, die keine Sicherheitsdatenblätter benötigen / Products without SDS requirement

2022-12-20

SureFast®, SureFood® und RIDA®GENE Produkte

Die Komponenten der Kits der unten genannten Marken entsprechen nicht den Kriterien für die Bereitstellung eines Sicherheitsdatenblattes gemäß Artikel 59 Absatz 2 Buchstaben a, b und c der Verordnung (EU) 1272/2008, welcher den Artikel 31 Absatz 1 Buchstaben a, b und c und Artikel 31 Absatz 3 der Verordnung (EU) 1907/2006 zum 1. Juni 2015 ändert. Die CONGEN Biotechnologie GmbH bestätigt, dass in den Komponenten keine gesundheitsgefährdenden und umweltgefährdenden Stoffe in Konzentration >1% vorliegen.

Somit ist für die genannten Produkte kein Sicherheitsdatenblatt erforderlich.

Die CONGEN Biotechnologie GmbH übernimmt keine Haftung für Schäden, die aus dem unsachgemäßen Umgang oder Kontakt mit diesen Produkten resultieren.

Diese Erklärung gilt für folgende Kits:

- SureFood® real-time Kits
- SureFast® real-time Kits
- SureCC Color Compensation Kits
- SureCycle®
- SureFood® QUANTARD Allergen 40
- SureFast® ONE Kits
- SureTaq
- SureFast® Speed PREP
- RIDA®GENE real-time PCR Kits

SureFast®, SureFood® and RIDA®GENE kits

The components of the products of the trademarks, which are mentioned below, do not comply with the criteria for the provision of a Safety Data Sheet in accordance to the Article 59 paragraph 2 letters a, b and c of the Regulation (EU) 1272/2008, which hereby change the Article 31 paragraph 1 letters a, b and c and Article 31 paragraph 3 of the regulation (EU) 1907/2006 as of June 1, 2015. CONGEN Biotechnologie GmbH confirms that the components do not contain any substances that are hazardous to health or the environment in concentrations >1%. **This means that no Safety Data Sheet is required for the products.**

CONGEN Biotechnologie GmbH does not assume for any liability of damages resulting from improper handling or contact with these products.

This confirmation is valid for the following kits:

- SureFood® real-time kits
- SureFast® real-time kits
- SureCC Color Compensation kits
- SureCycle®
- SureFood® QUANTARD Allergen 40
- SureFast® ONE kits
- SureTaq
- SureFast® Speed PREP
- RIDA®GENE real-time PCR kits

Steffen Mergemeier

(Geschäftsführung)

CONGEN Biotechnologie GmbH